

မိကုဆာအနာဂတုတိကျမ်း

နိဒါန်း

ပရောဖက်မိ ကု ဆသည်ဟောရှာယပေါ်ထွန်း
 ချိန်တွင် တောင်ပိုင်းနိုင်ငံယုဒပြည်ရှိမြို့
 တစ်မြို့မှပေါ်ထွန်းသောပရောဖက်ဖြစ်
 သည်။ ပရောဖက်အာမုတ်ကြိုတင်ဟောပြော
 သည့်မြောက်ပိုင်းနိုင်ငံတွင်ကျရောက်မည့်ဘေး
 ဒုက္ခမျိုး ယုဒပြည်၌လည်းတွေ့ကြုံရဦးမည်
 ဟုယုံသည်။ ဘုရားသခင်သည်ပြည်သား
 တို့၏စက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသောမတရားမှု
 များကြောင့် သူတို့ကိုဒဏ်ခတ်မည်။ သို့ရာ
 တွင်မိ ကု ဆ၏ဟောပြောချက်တွင်အနာဂတ်
 အတွက် မျှော်မှန်းချက်အလားအလာများ
 ကိုပိုမိုပြတ်သားစွာဖော်ပြထားသည်။

အထူးမှတ်သားဖွယ်ရာကျမ်းပိုဒ်များ(၄:၁-
 ၄) တွင်ဖော်ပြသောဘုရားသခင်၏အုပ်စိုးမှု
 အောက်တွင် ငြိမ်းချမ်းသာယာသောကမ္ဘာလောက
 ၏သရုပ်သဏ္ဍာန်၊ (၅:၂-၄) တွင်ဖော်ပြသောဒါဝိ
 ဒ် အမျိုးဆက်ထဲမှထင်ရှားသောဘုရင်တစ်ပါး
 ပေါ်ထွန်းသောအခါ တိုင်းပြည်သည်ငြိမ်းချမ်း
 သာယာမည်ဖြစ်ကြောင်းကြိုတင်ဟောပြော

ချက်၊ ကိုယ်တော်အလိုရှိသောအရာသည်
 ကားတရားမျှတစွာပြုကျင့်ခြင်း၊ မေတ္တာ
 ကရုဏာထားရှိခြင်း၊ စိတ်နှိမ့်ချစွာသင်
 ၏ဘုရားသခင်နှင့်အတူသွားလာနေထိုင်ခြင်းတို့ဖြစ်သတည်း။¹
 ဟူ၍ (၆:၈) ၌ ကုသရေလအမျိုးသားတို့တွင်ပေါ်ထွန်း
 သောပရောဖက်များ၏ဟောပြောချက်
 များကိုအချုပ်အားဖြင့်ကျမ်းတစ်ပိုဒ်
 တည်းဖြင့်ဖော်ပြချက်ပင်ဖြစ်သည်။

အကြောင်းအရာအကျဉ်းချုပ်

ကုသရေလနိုင်ငံနှင့်ယုဒနိုင်ငံတို့ကို
 အပြစ်ဒဏ်စီရင်ခြင်း ၁:၁-၃:၁၂
 ပြန်လည်ပြုပြင်ခြင်းနှင့်ငြိမ်းချမ်း သာယာခြင်း ၄:၁-
 ၅:၁၅
 သတိပေးခြင်းနှင့်မျှော်လင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဟောပြောချက်
 ၆:၁-၇:၂၀

1 ယုဒနိုင်ငံတွင်ယောသံဘုရင်၊ အာခတ်ဘုရင်၊
 ဟေဇကီဘုရင်တို့စိုးစံသည့်အချိန်ကာလ
 ၌ ထာဝရဘုရားသည်မောရရှမြို့သား မိ
 ကု အားကျ်သို့ပျာဒိတ်ပေးတော်မူ၏။
 ထာဝရဘုရားသည်ရှမာရိမြို့နှင့် ယေရုရှလင်မြို့တို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍
 အောက်ပါအကြောင်းအရာများကိုဖော်ပြတော် မူ၏။*

* 1:1 ၄ရာ၊ ၁၅:၃၂-၁၆:၂၀။ ၁၈:၁-၂၀:၂၁။ ၆ရာ၊ ၂၇:၁-၇၊ ၂၈:၁-၃၂:၃၃။

ရှုမာရိမြို့နှင့်ယေရုရှလင်မြို့တို့အတွက်
မြည်တမ်းခြင်း

² လူမျိုးအပေါင်းတို့၊ ကြားနာကြလော့။
ကမ္ဘာသူကမ္ဘာသားအပေါင်းတို့နားထောင် ကြလော့။
အရှင်ထာဝရဘုရားသည်သင်တို့တစ် ဘက်မှ
သက်သေခံတော်မူမည်။

နားထောင်ကြလော့၊
ထာဝရဘုရားသည်ကောင်းကင်ဘုံရှိဗိမာန် တော်မှ
မိန့်ကြားတော်မူ၏။

³ ထာဝရဘုရားသည်သန်ရှင်းရာဌာန တော်မှ
ကြွဆင်းလာ၍၊ တောင်ထိပ်များပေါ်တွင်
စက်တော်ဖြန့်တော်မူမည်။

⁴ ထိုအခါ၌တောင်များသည်မီးနှင့်တွေ့သော
ဖယောင်းကဲ့သို့အရည်ပျော်လိမ့်မည်။
ထိုနောက်တောင်ကုန်းမှတောင်အောက်သို့
ရေစီးဆင်းသကဲ့သို့ချိုင့်ဝှမ်းထဲသို့စီးဆင်း
လိမ့်မည်။

⁵ ဣသရေလအမျိုးသားတို့သည် အပြစ်
ကူးလွန်၍ဘုရားသခင်အားပုန်ကန်ကြ
သောကြောင့် ဤအပြစ်မျိုးနှင့်တွေ့ကြုံရ
ကြမည်။ ဣသရေလအမျိုးသားတို့၏
ပုန်ကန်မှုအတွက် မည်သူ့ကိုအပြစ်တင်
ရပါမည်နည်း။ ရှုမာရိမြို့တော်မဟုတ်

လော။ ယုဒလူမျိုးများကိုးကွယ်နေသည့် မြင့်ရာအရပ်ကားအဘယ်မှာနည်း။ ယေရုရှလင်မြို့တော်၌မဟုတ်လော။-

6 ထို့ကြောင့်ထာဝရဘုရားက`ငါသည် ရှုမာရိမြို့ကိုကွင်းပြင်၌မြို့ပျက်ကဲ့ သို့လည်းကောင်း၊ စပျစ်ပင်စိုက်ရာအရပ် ကဲ့သို့လည်းကောင်းဖြစ်စေမည်။ ငါသည် မြို့ပျက်မှကျောက်တုံးကျောက်ခဲတို့ကို ချိုင့်ဝှမ်းထဲသို့သွန်ချ၍မြို့အောက်ခြေ ကိုလှန်ပစ်မည်။-

7 ရုပ်တုရှိသမျှကိုကျိုးပဲ့ကြေမွစေမည်။

ရုပ်တုတို့အားပူဇော်သောလက်ဆောင်ပစ္စည်း
ရှိသမျှကိုမီးရှို့ဖျက်ဆီးမည်။ ရုပ်တုရှိ
သမျှကိုအမှု ကပ်ပုံဖြစ်စေမည်။ ရှုမာရိ
မြို့သည်ဤအရာများကိုရုပ်တုကိုးကွယ်
မှုဖြင့်စုဆောင်းရရှိ၏။ ဘုရားကျောင်း
ပြည့်တန်ဆာလုပ်ငန်းနှင့် ရန်သူများသည်
ယင်းတို့ကိုကိုးကွယ်ရန်သိမ်းယူသွား ကြလိမ့်မည်''
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

8 ထိုအခါမိ ကု ဆက`ထိုအတွက်ကြောင့်ငါ သည်ငိုကြွေးမြည်တမ်းမည်။ ငါသည်ဝမ်း နည်းကြောင်းပြရန်ဖိနပ်မစီး၊ အဝတ် အင်္ကျီမဝတ်ဆင်ဘဲလှည့်လည်မည်။ ငါ သည်ခွေးအကဲ့သို့အူ၍ငှက်ကုလား အုတ်ကဲ့သို့ညည်းညူမည်။-

9 ရှုမာရိမြို့၏ဒဏ်ရာဒဏ်ချက်တို့ကိုကုသ ၍မရနိုင်။ ယုဒပြည်သည်လည်းထိုကဲ့သို့

သောကံကြမ္မာနှင့်တွေ့ကြုံရတော့မည်။ ငါ
 ၏အမျိုးသားတို့နေထိုင်ရာယေရုရှလင်
 မြို့တံခါးများသို့ဘေးအန္တရာယ်ဆိုက်
 ရောက်လာသည်'' ဟုဆိုလေ၏။

ရန်သူများယေရုရှလင်မြို့သို့ချဉ်းကပ်လာခြင်း

10 ဂါသမြို့ရှိရန်သူများအားငါတို့စစ်ရေး
 နိမ့်သည့်သတင်းကိုမကြားပြောနှင့်။ သင်
 တို့ငိုကြွေးနေခြင်းကိုသူတို့မမြင်စေနှင့်။
 ဗေသောဖရာမြို့သားတို့၊ စိတ်ပျက်အား
 လျော့ကြောင်းပြရန်မြေမှုန့်၌လူးလှိမ့်နေကြလော့။-

11 ရှုဖီရမြို့သားတို့၊ အဝတ်အချည်းစည်း
 ဖြင့်အရှက်ကွဲလျက်သို့ပန်းအဖြစ်ရောက်ကြလော့။
 ဇနန်မြို့သားတို့သည်မြို့ပြင်သို့မထွက်ဝံ့ကြ။
 ဗေသဇေလမြို့သား တို့ငိုကြွေးသံကိုသင်တို့ကြားရသော
 အခါ ထိုမြို့တွင်သင်တို့ခိုလှုံနိုင်မည်

မဟုတ်ကြောင်းသိရလိမ့်မည်။- 12 မာရုတ်မြို့သားတို့သည်လူးလှိမ့်လျက်
 ဝေဒနာခံနေကြ၏။ ထာဝရဘုရား သည်ယေရုရှလင်မြို့အား
 ဘေးဒုက္ခရောက်စေတော့မည်ဖြစ်၍
 ငါတို့မြို့သားတို့သည် စိတ်တထင်ထ
 င်နှင့်အကူအညီစောင့်မျှော်နေကြ၏။-

13 လာခိရမြို့တွင်နေထိုင်သူတို့၊ စစ်ရထား
 များကိုမြင်းကကြလော့။ သင်တို့သည်
 ကူသရေလပြည်သူတို့၏စံနမူနာကို လိုက်၍

အပြစ်ကူးလွန်ကြ၏။ သင်တို့ အပြစ်ကူးလွန်စေသကဲ့သို့
ယေရှုရှလင် မြို့အားလည်းအပြစ်ကူးလွန်စေကြ၏။-

14 ယုဒပြည်သားတို့၊ မောရရှက်ဂါသမြို့ကို
လည်းလက်လွှတ်လိုက်ကြလော့။ က္လသရေလ
ဘုရင်တို့သည် အာခဇိ ပ်မြို့သားတို့ထံမှ
အကူအညီရလိမ့်မည်မဟုတ်။

15 မရေရှမြို့သားတို့၊ ထာဝရဘုရားသည်
သင်တို့၏မြို့ကိုရန်သူ့လက်သို့အပ်တော် မူမည်။
က္လသရေလခေါင်းဆောင်များသည် အဒုလံဥမင်လို့
ဏ်ခေါင်းသို့ထွက်ပြေး ပုန်းအောင်းရလိမ့်မည်။-

16 ယုဒပြည်သားတို့၊ သင်တို့ချစ်သောသား
သမီးများအတွက်ဝမ်းနည်းပူဆွေးကြောင်း
ပြသည့်အနေဖြင့် သင်တို့၏ဆံပင်ကိုရိတ်
ကြလော့။ သင်တို့၏သားသမီးများကို
တိုင်းတစ်ပါးသို့သိမ်းယူသွားကြမည်
ဖြစ်သောကြောင့် သင်တို့၏ဦးခေါင်းကို
လင်းတငှက်ခေါင်းကဲ့သို့ပြောင်အောင် ရိတ်ကြလော့။

2

ဆင်းရဲသားကိုဖိနှိပ်သူတို့၏ကံကြမ္မာ

1 အိပ်ရာပေါ်တွင်လဲလျောင်းလျက် မကောင်းမှု
ကိုကြံစည်သူတို့သည်အမ ့် ဂလာရှိကြ၏။
နံနက်မိုးလင်းသောအခါသူတို့သည်အခွင့် ရလျှင်ရခြင်း

မိမိတို့ကြံစည်သည့်မကောင်း မှုကိုပြုလုပ်တတ်ကြ၏။-
 2 သူတို့သည်သူတစ်ပါး၏အိမ်ကိုဖြစ်စေ၊
 လယ်ယာကိုဖြစ်စေ၊ တပ်မက်လာလျှင်အနိုင်
 အထက်သိမ်းယူတတ်ကြသည်။ မည်သူ၏အိုး
 အိမ်နှင့်အမွေပစ္စည်းဟူသမျှလုံခြုံသည် ဟူ၍မရှိ။

3 သို့ဖြစ်၍ထာဝရဘုရားက `သင်တို့ဘေး
 ဒုက္ခရောက်စေရန်ငါစီရင်မည်။ ထိုဘေးဒုက္ခ
 မှုသင်တို့လွတ်မြောက်နိုင်လိမ့်မည်မဟုတ်။
 သင်တို့သည်ဒုက္ခနှင့်တွေ့ကြုံရလိမ့်မည်။
 ထိုအခါသင်တို့သည်မောက်မာကြွားဝါ
 နိုင်ကြလိမ့်မည်မဟုတ်။- 4 ထိုအချိန်ကာလရောက်ရှိလာသောအခါ
 လူများတို့က သင်တို့ဘေးဒုက္ခရောက်ရပုံ
 ကိုအကြောင်းပြု၍ ပြောစမှတ်ပြုကြ
 လိမ့်မည်။ သင်တို့၏ဘဝအတွေ့အကြုံ
 ကိုလည်းဤသို့ဝမ်းနည်းကြေကွဲဖွယ်
 တေးဖွဲ့သီဆိုကြလိမ့်မည်။

ငါတို့သည်လုံးဝအကျိုးနည်းပျက်စီး ကြပြီ။
 ထာဝရဘုရားသည်ငါတို့ပြည်ကိုငါတို့ လက်မှ
 ရုပ်သိမ်း၍ရန်သူ့လက်သို့အပ်သဖြင့်
 ငါတို့သည်လည်းတစ်ပါးကျွန်ဖြစ်ရချေပြီ။

5 သို့ဖြစ်၍တိုင်းပြည်ကိုထာဝရဘုရား
 ၏လူမျိုးတော်လက်သို့ပြန်၍အပ်သော အခါ၌
 သင်တို့အနက်မည်သူမျှမြေ ဝေစုကိုရမည်မဟုတ်။

6 လူတို့က `အကျွန်ုပ်တို့အားတရားမဟော
 ပါနှင့်၊ ထိုအကြောင်းအရာတို့ကိုမပြော
 ပါနှင့်၊ ဘုရားသခင်သည်အကျွန်ုပ်တို့အား
 အရှက်ကွဲအကျိုးနည်းဖြစ်စေတော်မူ မည်မဟုတ်ပါ။-

7 ကူသရေလအမျိုးသားတို့သည် ကျိန်စာ
 သင့်နေပြီဟူ၍မထင်ပါနှင့်။ ထာဝရ
 ဘုရားသည်သည်းမခံနိုင်တော့ပြီလော။
 ကိုယ်တော်သည်ထိုသို့ကေန်ပြုတော်မူ
 ပါမည်လော။ ဖြောင့်မတ်စွာကျင့်ကြံသူ
 တို့အား ကိုယ်တော်သည်သနားကြင်နာ
 သည့်စကားကိုပြောတော်မူမည်မဟုတ် ပါလော''
 ဟုငါ့အားပြန်၍တရားဟော ကြ၏။

8 ထိုအခါထာဝရဘုရားက `သင်တို့သည်
 ငါ၏လူမျိုးတော်ကိုရန်သူသဖွယ်တိုက် ခိုက်ကြ၏။
 လုံခြုံမှုရှိရာနေအိမ်သို့စစ် ပွဲမှပြန်လာသူတို့၏
 အပေါ်ရိုအကျိကို သင်တို့ချွတ်ယူကြ၏။-

9 သင်တို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်တို့၏အမျိုး
 သမီးများကိုသူတို့မြတ်နိုးသောနေအိမ်
 များမှနှင်ထုတ်ကြ၍ သူတို့သားသမီးများ
 အနာဂတ်ကောင်းစားရေးမျှော်လင့်ချက်
 ဖြစ်သည့် ထာဝရဘုရား၏ကောင်းချီး မ ်
 ဂလာကိုပျက်ပြားစေကြ၏။- 10 ထ၍ထွက်ခွာကြလော့။
 ဤပြည်သည်သင်တို့ လုံခြုံစွာနေထိုင်ရာအရပ်မဟုတ်တော့ပြီ။

သင်တို့၏ဒုစရိုက်အပြစ်ကြောင့်ဤပြည်
သည်ပျက်စီးရလိမ့်မည်။

11 “သင်တို့တွင်စပျစ်ရည်နှင့် အရက်လှိုင်လှိုင်
ပေါများလိမ့်မည်ဟုငါဟော၏၊” ဟူ၍လိမ့်
လည်လှည့်ဖြားပြောဆိုတတ်သောပရောဖက်
မျိုးကိုဤသူတို့နှစ်သက်ကြ၏။

12 “ငါသည်သင်တို့တွင်ကြွင်းကျန်သောကူသ
ရေလအမျိုးသားအားလုံးကိုစုရုံးမည်။ ခြံ
သို့ပြန်လာသောသိုးများသဖွယ်သင်တို့ကို စုသိမ်းမည်။
စားကျက်တွင်သိုးမြောက်မြား စွာစုရုံးကျက်စားသကဲ့သို့
သင်တို့၏ပြည် တွင်တစ်ဖန်လူမြောက်မြားစွာနေထိုင်လိမ့်
မည်” ဟုပြန်လည်ဖြေကြားတော်မူ၏။

13 သူတို့အားပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရာမှလွတ်
မြောက်ရန် ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင်ရှေ့
ဆောင်လမ်းပြတော်မူမည်။ သူတို့သည်မြို့
တံခါးများကိုချိုးဖောက်၍လွတ်မြောက်
လာကြမည်။ သူတို့၏ဘုရင်ထာဝရဘုရား
ကိုယ်တော်တိုင်သူတို့ကိုထုတ်ဆောင်တော် မူမည်။

3

မိ က္ခာ ဆသည်ကူသရေလအမျိုးသား
ခေါင်းဆောင်တို့အားပြစ်တင်ရှုတ်ချခြင်း

1 ကူသရေလအမျိုးသားခေါင်းဆောင်တို့၊
နားထောင်ကြလော့။ သင်တို့သည်တရား

သဖြင့်စီရင်ရသူများဖြစ်သော်လည်း၊-

2 ကောင်းသောအကျင့်ကိုမုန်း၍မကောင်းသော
အကျင့်ကိုနှစ်သက်ကြ၏။ သင်တို့သည်ငါ၏
လူမျိုးတော်တို့ကိုအရှင်လတ်လတ်အရေ
ဆုတ်၍အရိုးမှအသားကိုခွာယူကြ၏။-

3 သင်တို့သည်ငါ့လူမျိုးတော်၏အသားကို
စားကြ၏။ သူတို့၏အရေကိုခွာ၍အရိုး
များကိုချိုးလျက်အမဲဟင်းလျာသဖွယ် ဌ
ဌားဖြင့်စဉ်းကြ၏။- 4 သင်တို့သည်ထာဝရဘုရားအားအော်ဟစ်
တောင်းလျှောက်ရသောအချိန်ရောက်လာလိမ့်
မည်။ ထိုအခါကိုယ်တော်သည်သင်တို့ကို
နားညောင်းတော်မူမည်မဟုတ်။ သင်တို့သည်
မကောင်းမှုကိုပြုသောကြောင့်ကိုယ်တော်သည်
သင်တို့၏တောင်းလျှောက်သံကိုနားညောင်း
တော်မူမည်မဟုတ်။

5 ငွေပေးနိုင်သူတို့အားငြိမ်းချမ်းသာယာ
မည်ဟူ၍လည်းကောင်း၊ ငွေမပေးနိုင်သူတို့
အားစစ်ဘေးရောက်မည်ဟူ၍လည်းကောင်း
ဟောတတ်သောပရောဖက်တို့၏လှည့်စား
ခြင်းကိုငါ၏လူမျိုးတော်တို့ခံရကြ၏။
ထာဝရဘုရားကထိုသို့သောပရော ဖက်တို့အား၊-

6 ``ပရောဖက်တို့၊ သင်တို့အတွက်နေ့အချိန်
ကုန်လှပြီ၊ နေဝင်ချိန်ရောက်လာပြီ။ သင်တို့

သည်ရူပါရုံမြင်ရတော့မည်မဟုတ်။ အနာ
 ဂတ်ကိုဟောနိုင်သောအစွမ်းရှိလိမ့်မည်မ ဟုတ်"
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။- 7 အနာဂတ်ကိုဟောသူတို့သည်ဟောကိန်း
 မမှန်သဖြင့် အရှက်ကွဲရလိမ့်မည်။ သူတို့
 သည်ဘုရားသခင်ထံတော်မှဗျာဒိတ်မခံ
 ရသဖြင့်အသရေပျက်ကြလိမ့်မည်။

8 ငါမူကား၊ ကုသရေလအမျိုးသားတို့အား
 မိမိတို့ပုန်ကန်ကူးလွန်သည့်အပြစ်များ
 ကိုထုတ်ဖော်ကြေညာရန် ထာဝရဘုရား၏
 ဝိညာဉ်တော်အရှိန်တန်ခိုး၊ တရားမျှတစွာ
 စီရင်နိုင်စွမ်း၊ ရဲစွမ်းသတ္တိတို့နှင့်ပြည့်ဝ၏။-

9 ကုသရေလအမျိုးကိုအုပ်ချုပ်သူအကြီး
 အကဲတို့၊ နားထောင်ကြလော့။ သင်တို့သည်
 တရားမျှတစွာစီရင်ခြင်းကိုမှန်း၍ အမှန်ကိုအမှားဖြစ်စေကြ၏။-

10 သင်တို့သည်လူသတ်မှုနှင့်မတရားမှု
 တည်းဟူသောအုတ်မြစ်ပေါ်တွင် ဘုရားသခင်၏မြို့တော်ဖြစ်သောယေရု
 မြို့ကိုတည်ဆောက်ကြ၏။- 11 မြို့ကိုအုပ်ချုပ်သူတို့သည်တံစိုးလက်ခေ
 စား၍အုပ်ချုပ်ကြ၏။ ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့
 သည်အခကြေးငွေယူ၍စီရင်ဆုံးဖြတ် ကြ၏။
 ပရောဖက်တို့သည်ငွေယူ၍ဗျာဒိတ် တော်ကိုဖွင့်ပြကြ၏။
 ထိုသူအပေါင်းတို့ ကထာဝရဘုရားသည်
 သူတို့နှင့်အတူ ရှိတော်မူသည်ဟုဆိုကြ၏။
 သူတို့က`ငါ တို့တွင်ဘေးဥပဒ်မရောက်နိုင်၊

ထာဝရ ဘုရားသည်ငါတို့နှင့်အတူရှိတော်မူ သည်''
ဟုပြောကြ၏။

12 သို့ဖြစ်၍သင်တို့ကြောင့်ဇိအုန်မြို့သည်
ထွန်ယက်ထားသောလယ်ကွက်သဖွယ်ဖြစ်
လိမ့်မည်။ ယေရုရှလင်မြို့သည်ကျောက်ပုံ
ဖြစ်လိမ့်မည်။ မိမာန်တော်တည်ရာတောင်
သည်တောအတိဖြစ်လိမ့်မည်။*

4

ဘုရားရှင်၏ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာငြိမ်းချမ်းရေး
(ယော၊ ၂:၁-၄)

1 နောင်ကာလတွင်
မိမာန်တော်တည်ရာတောင်သည် အမြင့်ဆုံးတောင်ဖြစ်လိမ့်မည်။
ရှိသမျှသောတောင်တို့ထက်ပိုမို၍မြင့်မား လိမ့်မည်။
လူမျိုးများစွာတို့သည်ထိုတောင်သို့စုရုံး ရောက်ရှိလာ၍၊
2 ``ကူသရေလအမျိုးသားတို့၊ဘုရားသခင်၏
မိမာန်တော်တည်ရှိရာထာဝရဘုရား၏ တောင်ပေါ်သို့
တက်ကြကုန်အံ့။
ကိုယ်တော်သည်ငါတို့အားအလိုတော်နှင့် အညီ
ကျင့်ကြံပြုမူရန်သွန်သင်တော်မူမည်။
ကိုယ်တော်ညွှန်ပြသောလမ်းအတိုင်း
လျှောက်သွားကြမည်။
ထာဝရဘုရား၏တရားတော်သည်

* 3:12 ယော၊ ၂၆:၁၈။

ဇိအုန်တောင်မှလည်းကောင်းထာဝရဘုရား၏
နှုတ်ကပတ်တော်သည်ယေရှုရှလင်မြို့မှ လည်းကောင်း
ထွက်ပေါ်လာသတည်း'' ဟုဆိုကြ၏။

³ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှအင်အားကြီးသောနိုင်ငံ များ၏
အငြင်းပွားမှုများကိုအဆုံးအဖြတ်ပေး တော်မူမည်။
သူတို့သည်မိမိတို့၏ဌာနသွားများကိုထွန်သွား
အဖြစ်သို့လည်းကောင်း၊

လှိုများကိုတံစဉ်များအဖြစ်သို့ထုလုပ် ကြလိမ့်မည်။
နိုင်ငံအချင်းချင်းနောက်တစ်ဖန်စစ်တိုက်
ကြတော့မည်မဟုတ်။

စစ်တိုက်ရန်ပြင်ဆင်မှုကိုလည်းနောက်တစ်ဖန်
ပြုလုပ်ကြတော့မည်မဟုတ်။*

⁴ လူတိုင်းပင်မိမိတို့၏စပျစ်ဥယျာ ဉ်၊ မိမိတို့၏ သဖ
န်းခြံထဲ၌မကြောက်လန့်ရဘဲ၊
အေးချမ်းသာယာစွာနေထိုင်ရလိမ့်မည်။

ဤကားအနန္တ တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရား
မိန့်မြွက်တော်မူသောကတိတော်ဖြစ်သတည်း။*

⁵ လူမျိုးအသီးသီးတို့သည်မိမိတို့၏ဘုရား
များကိုကိုးကွယ်နာခံကြမည်ဖြစ်သော်လည်း
ငါတို့မူကားငါတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရ ဘုရားကို
ကာလအစဉ်အဆက်ကိုးကွယ် နာခံမည်။

* 4:3 ယောလ၊ ၃:၁၀။ * 4:4 အ၊ ၃:၁၀။

ဣသရေလအမျိုးသားတို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရာမှ ပြန်လာမည်

6 ထာဝရဘုရားက` ငါဒဏ်ခတ်သူ၊
ပြည်နှင့် ဒဏ်ခံရသူတို့ကို ငါပြန်လည်စုရုံးစေ
သောအချိန်ကားကျရောက်ခါနီးပြီ။-

7 သူတို့သည်ခြေဆွံ့လျက်နေအိမ်မှရပ်ဝေး
သို့ရောက်ရှိနေကြ၏။ သို့ရာတွင်ငါသည်
မသေဘဲကျန်ကြွင်းနေသေးသူတို့အား
အင်အားကြီးသောလူမျိုးဖြစ်လာစေမည်။
ငါသည်ဇီအုန်တောင်ပေါ်မှာသူတို့အား
ယခုမှစ၍ကာလအစဉ်အဆက်အုပ် စိုးတော်မူမည်'
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

8 ဘုရားသခင်သည်လင့်စင်မှမိမိ၏လူမျိုး တော်ကို
သိုးထိန်းသဖွယ်စောင့်ရှောက်တော်မူ ရာယေရုရှလင်မြို့၊
သင်သည်နိုင်ငံတော် ၏မြို့တော်ဖြစ်ခဲ့ဖူးသကဲ့သို့
ယခုတစ်ဖန် မြို့တော်ဖြစ်ရလိမ့်မည်။-

9 သင်သည်အဘယ်ကြောင့်ကျယ်လောင်စွာ
အော်ဟစ်ရပါသနည်း။ မီးဖွားသောမိန်းမ
ကဲ့သို့အဘယ်ကြောင့်ဝေဒနာခံနေရ ပါသနည်း။
သင်၌အုပ်စိုးမည့်ရှင်ဘုရင် မရှိသောကြောင့်လော၊
သင်၏အတိုင်ပင် ခံများအနိစ္စရောက်ကုန်ကြသောကြောင့်
လော။- 10 ယေရုရှလင်မြို့သားတို့၊ ယခုတွင်သင်တို့
သည်မြို့ကိုစွန့်၍ ကွင်းပြင်ထဲ၌နေထိုင်ကြ

ရမည်ဖြစ်သောကြောင့် မီးဖွားသောမိန်းမ
 ကဲ့သို့ကိုယ်ကိုတွန့်လိမ့်ညည်းတွားလျက်နေ
 ကြလော့၊ သင်တို့သည်ဗာဗုလု န်မြို့သို့သွား
 ရကြမည်။ သို့ရာတွင်ထိုအရပ်၌ထာဝရ
 ဘုရားသည် သင်တို့ကိုရန်သူများ၏လက်

မှကယ်တင်တော်မူလိမ့်မည်။- 11 လူမျိုးများစွာတို့သည်သင်တို့ကိုတိုက်ခို
 ရန် စုရုံးရောက်ရှိလာကြပြီ။ သူတို့က`ယေရု
 ရှလင်မြို့ကိုဖြိုဖျက်ကြကုန်အံ့၊ ငါတို့သည်
 မြို့ပျက်ကိုမြင်ရသဖြင့်ဝမ်းသာအားရ ကြလိမ့်မည်'

ဟုဆိုကြ၏။- 12 သို့ရာတွင်ထာဝရဘုရား၏အကြံတော်
 မည်သို့ရှိကြောင်းကို ထိုနိုင်ငံများမသိ
 ကြ။ စပါးကိုနယ်ရန်တလင်းထဲသို့စု
 သိမ်းသကဲ့သို့ ကိုယ်တော်သည်သူတို့ကို
 ဒဏ်ခတ်ရန်စုဝေးစေကြောင်းသူတို့ မသိကြ။

13 ထာဝရဘုရားက`ယေရုရှလင်မြို့သားတို့၊
 ရန်သူများကိုချေမှုန်းရန်ချီတက်ကြလော့၊
 ငါသည်သင်တို့အားသံဦးချိုနှင့်ကြေးဝါ
 ခွာများရှိသော နွားသိုးကဲ့သို့ခွန်အားပြည့်
 စေမည်။ သင်တို့သည်နိုင်ငံများစွာကိုချေမှုန်း
 နိုင်သဖြင့်အဋ္ဌ ၄ မှ မနည်းဖြင့် သူတို့ရရှိထား
 သောဥစ္စာဘဏ္ဍာများကိုသိမ်းယူ၍ ကမ္ဘာကို
 အစိုးရသောငါထာဝရဘုရားအား ဆက်သလော့'
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

5

1 “ယေရုရှလင်မြို့သားတို့၊ သင်တို့၏တပ်များ
 ကိုစုရုံးစေကြလော့၊ ငါတို့ကိုရန်သူများ
 ဝိုင်းထားကြပြီ။ သူတို့သည်ကုသရေလ
 အမျိုးသားတို့၏ခေါင်းဆောင်များကို
 သုတ်သင်ပယ်ရှင်းပစ်ရန်ကြိုးစားကြ၏။

ဗက်လင်မြို့မှရှင်ဘုရင်တစ်ပါးပေါ်ထွန်းမည်ဟု
 ကတိပေးတော်မူခြင်း

2 ထာဝရဘုရားက“ဧဖရတ်ခရိုင်၊ ဗက်လင်
 မြို့၊ သင်သည်ယုဒပြည်တွင်သိမ်ငယ်သော
 မြို့တစ်မြို့ဖြစ်သော်လည်း ရှေးမင်းဆက်ထဲ
 မှကုသရေလအမျိုးသားတို့ကိုအုပ်စိုး
 မည့်ဘုရင်တစ်ပါးကိုငါပေါ်ထွန်းစေ မည်”
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။[☆]

3 သို့ဖြစ်၍မိခင်သားဖွားသည့်အချိန်တိုင်
 အောင် ထာဝရဘုရားသည်မိမိ၏လူမျိုး တော်ကို
 ရန်သူတို့၏လက်တွင်း၌စွန့်ပစ် ထားတော်မူလိမ့်မည်။
 ထိုနောက်ပြည်နှင့် ဒဏ်သင့်သူတို့သည်
 မိမိတို့၏သားချင်း တို့နှင့်ပြန်လည်ပေါင်းစည်းရကြလိမ့်
 မည်။- 4 ထိုဘုရင်ကြွလာသောအခါသူသည်
 ထာဝရ ဘုရားထံတော်မှရသောအစွမ်းသတ္တိနှင့်
 လည်းကောင်း၊ သူ၏ဘုရားသခင်ထာဝရ

☆ 5:2 မ၊ ၂:၆။ ယော၊ ၇:၄၂။

ဘုရား၏ဘုန်းတန်ခိုးတော်နှင့်လည်းကောင်း
 မိမိ၏လူစုကိုအုပ်စိုးလိမ့်မည်။ ကမ္ဘာတစ်
 ဝှမ်းလုံးတွင်ရှိသောလူအပေါင်းတို့သည် သူ
 ၏ကြီးမြတ်တော်မူခြင်းကိုဝန်ခံကြ သဖြင့်
 သူ၏လူမျိုးတော်သည်လုံခြုံစွာ နေထိုင်ရကြလိမ့်မည်။-
 5 တိုင်းပြည်သည်လည်းငြိမ်းချမ်းသာယာ လိမ့်မည်။

ကယ်နုတ်ခြင်းနှင့်ဒဏ်ခတ်ခြင်း

အာရှုရိအမျိုးသားတို့သည်ငါတို့၏နိုင်ငံ
 ကိုတိုက်ခိုက်၍ ငါတို့၏ခံတပ်များကိုချိုး
 ဖောက်ဝင်ရောက်ကြသောအခါ၊ ငါတို့တွင်
 ခွန်အားကြီးသောခေါင်းဆောင်များကိုစေ
 လွှတ်၍ ရန်သူတို့ကိုခုခံတိုက်ခိုက်မည်။-
 6 သူတို့သည်လက်နက်အင်အားဖြင့်အာရှုရိ
 ပြည်၊ နိမ်ရောဠပြည်ကိုတိုက်ခိုက်အောင်မြင်
 ကြလိမ့်မည်။ အာရှုရိအမျိုးသားများက
 ငါတို့၏နယ်မြေကိုဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်သော
 အခါ ထိုခေါင်းဆောင်များသည်ငါတို့
 အားရန်သူ၏လက်မှကယ်တင်လိမ့်မည်။*

7 အသက်မသေဘဲကျန်ရစ်သောက္လသရေလ
 အမျိုးသားတို့သည် ထာဝရဘုရားကျစေ
 တော်မူသောနှင်းကဲ့သို့နိုင်ငံများစွာအား
 လန်းဆန်းစေလိမ့်မည်။ အပင်များပေါ်သို့

* 5:6 က၊ ၁၀:၈-၁၁။

ရွာသွန်းသောမိုးကဲ့သို့ဖြစ်လိမ့်မည်။ ယင်း
တို့သည်လူတို့၏အမိန့်ကိုမနာခံ၊ ဘုရားသခင်၏အမိန့်ကိုသာနာခံကြ၏။

8 တောသားရဲများထဲသို့ရောက်ရှိနေသော
ခြင်္သေ့ကဲ့သို့လည်းကောင်း၊ သိုးအုပ်ထဲသို့ရောက်
ရှိနေသောခြင်္သေ့ပျိုကဲ့သို့လည်းကောင်း အသက်
မသေဘဲကျန်ရစ်ခဲ့သောကုသရေလအမျိုး
သားတို့သည်အခြားလူမျိုးများထဲတွင်
ရောက်ရှိနေလိမ့်မည်။ ခြင်္သေ့သည်သိုးအုပ်ထဲ
သို့ဝင်၍ သိုးများကိုအုပ်ဖမ်းလျက်အပိုင်း
ပိုင်းကိုက်ဖြတ်မည်ဖြစ်ရာ၊ မည်သူကမျှ
ကယ်နိုင်မည်မဟုတ်။- 9 ကုသရေလအမျိုးသားတို့သည်ရန်သူ
များကို တိုက်ခိုက်ချေမှုန်းကြလိမ့်မည်။

10 ထာဝရဘုရားက`ထိုအချိန်တွင်ငါသည်
သင်တို့၏မြင်းများကိုဖယ်ရှား၍ သင်တို့၏
စစ်ရထားများကိုဖျက်ဆီးမည်။- 11 ငါသည်သင်တို့ပြည်တွင်ရှိသောမြို့များ
ကိုဖျက်ဆီး၍ သင်တို့၏ခံတပ်များကို ဖြိုဖျက်မည်။-

12 ငါသည်သင်တို့ဆောင်ထားသောအင်းအိုင်
လက်ဖွဲ့များကိုဖျက်ဆီးသဖြင့် သင်တို့တွင်
ဗေဒင်ဟောသူမရှိစေရ။- 13 ငါသည်သင်တို့ဝတ်ပြုသောရုပ်တုများနှင့်
ကိုးကွယ်ရာကျောက်တိုင်များကိုဖျက်ဆီး
မည်။ နောက်တစ်ဖန်သင်တို့သည်သင်တို့လက်
ဖြင့်လုပ်သောအရာများကိုမကိုးကွယ်ရ။-

14 ငါသည်သင်တို့ပြည်တွင်ရှိသော အာရှရ

နတ်သမီးတံခွန်တိုင်များနှင့် ရုပ်တုများ
 ကိုဖျက်ဆီးပစ်မည်။- 15 ငါ၏အမိန့်ကိုမနာခံသောအခြားနိုင်ငံ
 များကို ပြင်းစွာအမျက်ထွက်၍ငါဒဏ် စီရင်မည်''
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

6

ဣသရေလအမျိုးသားတို့အားစွပ်စွဲတော်မူချက်

1 ဣသရေလအမျိုးသားတို့၊ ထာဝရဘုရား
 ၏စွပ်စွဲတော်မူချက်ကိုနားထောင်လော့။
 အို ထာဝရဘုရား၊ ထတော်မူ၍ကိုယ်တော်
 ၏စွပ်စွဲချက်ကိုမိန့်တော်မူပါ။ ကိုယ်တော်
 မိန့်တော်မူချက်ကိုတောင်နှင့်တောင်ကုန်း
 များကြားကြပါစေ။

2 ကမ္ဘာမြေကြီး၏တည်မြဲသောအခြေအမြစ်
 ဖြစ်သည့်တောင်များတို့၊ ထာဝရဘုရား၏
 စွပ်စွဲတော်မူချက်ကိုနားထောင်ကြလော့။
 ထာဝရဘုရားသည်မိမိ၏လူမျိုးတော်
 အားစွဲချက်တင်ရန်ရှိတော်မူသည်။ ကိုယ်
 တော်သည်ဣသရေလအမျိုးသားတို့
 နှင့်အမှုဆိုင်ရန်ရှိသည်။

3 ထာဝရဘုရားက`ငါ၏လူမျိုးတော်တို့၊
 သင်တို့၌မျှလောက်ဆိုးရွားလာစေရန်
 သင်တို့အားငါမည်ကဲ့သို့ပြုလုပ်ခဲ့ဖူး သနည်း။
 ငါ့အားဖြေကြားလော့။- 4 ငါသည်သင်တို့ကိုအီဂျစ်ပြည်မှထုတ်ဆောင်

ခဲ့၏။ ကျွန်ခံရာဘဝမှကယ်တင်ခဲ့၏။
 သင် တို့ကိုရှေ့ဆောင်လမ်းပြရန်မောရှေ့၊
 အာရု န် နှင့်မိရိအံတို့ကိုငါစေလွှတ်ခဲ့၏။-☆
 5 ငါ၏လူမျိုးတော်တို့၊ မောဘပြည့်ရှင်ဗလက်
 မင်းက သင်တို့ပျက်စီးရာပျက်စီးကြောင်းမည်
 ကဲ့သို့ကြံစည်ခဲ့သည်ကိုလည်းကောင်း၊ ဗောရ
 ၏သားဗလမ်ကဘုရင်အားမည်ကဲ့သို့ပြန်
 ပြောသည်ကိုလည်းကောင်း သတိရကြလော့၊
 အကေးရှားစခန်းမှဂိလဂါလမြို့သို့ သွားသောခရီးလမ်းတွင်
 တွေ့ကြုံခဲ့ရသော အဖြစ်အပျက်များကိုသတိရကြလျှင်
 ထာဝရဘုရားသည်သင်တို့အားမည်ကဲ့ သို့
 ကယ်တင်တော်မူခဲ့ကြောင်းသင်တို့သိ မြင်ကြလိမ့်မည်''
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။☆

ထာဝရဘုရားအလိုရှိတော်မူသောအရာ

6 ကောင်းကင်ဘုံရှင်ဘုရားသခင်ထာဝရ
 ဘုရားထံတော်သို့ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရန်လာ
 သောအခါ ငါသည်မည်သည့်ပူဇော်သကာကို
 ယူဆောင်ခဲ့ရပါမည်နည်း၊ ဆူဖြိုးသောနွား
 ကလေးကိုမီးရှို့ပူဇော်ရန်ယူဆောင်ခဲ့ရ ပါမည်လော၊-
 7 ငါသည်သိုးထောင်ပေါင်းများစွာကိုသော်
 လည်းကောင်း၊ သံလွင်ဆီကိုချောင်းစီးအောင်

☆ 6:4 ထွ၊ ၄:၁၀-၁၆။ ၁၂:၅၀-၅၁။ ၁၅:၂၀။ ☆ 6:5 ထော၊ ၂၂:၂-၂၄:၂၅။
 ယောရှု၊ ၃:၁-၄:၁၉။

သော်လည်းကောင်းယူဆောင်ခဲ့လျှင်
 ထာဝရဘုရားနှစ်သက်တော်မူမည်လော၊
 ငါ၏အပြစ်ပြေစေရန်ကိုယ်တော်အား
 ငါ၏သားဦးကိုဆက်သရမည်လော၊-
 8 ထာဝရဘုရားသည်ကောင်းသောအရာကို
 ပြတော်မူပြီ။ ကိုယ်တော်အလိုရှိတော်မူ
 သောအရာကိုဖော်ပြတော်မူခဲ့ပြီ။ ကိုယ်
 တော်အလိုရှိသောအရာသည်ကားတရား
 မျှတစွာပြုကျင့်ခြင်း၊ မေတ္တာကရုဏာထား
 ရှိခြင်း၊ စိတ်နှိမ့်ချစွာသင်၏ဘုရားသခင်
 နှင့်အတူသွားလာနေထိုင်ခြင်းတို့ဖြစ် သတည်း။

9 ထာဝရဘုရားကိုကြောက်ရွံ့သောသူသည် ပညာရှိ၏။
 ကိုယ်တော်သည်မြို့ကိုဤသို့ဆင့် ဆိုတော်မူ၏။
 “မြို့ထဲရှိလူပရိသတ် အပေါင်းတို့၊ နာခံကြလော့၊-
 10 ဆိုးသွမ်းသောသူတို့၏အိမ်များတွင်မတ
 ရားသဖြင့် ရရှိထားသောဥစ္စာပစ္စည်းများ ရှိ၏။
 သူတို့သည်မမှန်ကန်သည့်အခြင် အတွယ်တို့ကိုသုံးကြ၏။
 ထိုမမှန်ကန် သည့်အခြင်အတွယ်တို့ကိုငါရှုံ့ရှာ၏။-
 11 မမှန်ကန်သောအလေးချိန်ခွင်ကိုသုံးစွဲ သူတို့အား
 ငါသည်မည်ကဲ့သို့အပြစ်လွတ် နိုင်မည်နည်း။-
 12 ဥစ္စာပစ္စည်းကြွယ်ဝသူတို့သည်ဆင်းရဲသား
 တို့အပေါ်တွင်ခေါင်းပုံဖြတ်ကြ၏။ သင်တို့
 အပေါင်းသည်လူလိမ်များဖြစ်ကြ၏။-

13 သို့ဖြစ်၍သင်တို့၏ဒုစရိုက်အပြစ်များ ကြောင့်
ငါသည်ယခုသင်တို့အားဒဏ်ခတ်၍ ပျက်သုဉ်းစေမည်။
လိမ်လည်သောစကားကို ပြောဆိုကြ၏။-

14 သင်တို့သည်အစားအစာကိုစားသော်လည်း
တင်းတိမ်မှုမရှိ။ ဆာလောင်မြဲဆာလောင်လျက်
ရှိနေမည်။ သင်တို့ရရှိသမျှသောဥစ္စာပစ္စည်း
များကိုစုဆောင်းထားနိုင်လိမ့်မည်မဟုတ်။
စုဆောင်းထားသောဥစ္စာပစ္စည်းများကိုလည်း
ငါသည်စစ်ဘေးဒဏ်ဖြင့်ပျက်ဆီးပစ်မည်။-

15 သင်တို့သည်ကောက်ပဲသီးနှံကိုစိုက်ပျိုးသော်
လည်း အသီးအနှံကိုမရိတ်သိမ်းရ။ သင်တို့
သည်သံလွင်ဆီကြိတ်သော်လည်းဆီကိုမ
သုံးရ။
စပျစ်သီးကိုနယ်သော်လည်းစပျစ် ရည်ကိုမသောက်ရ။-

16 သင်တို့သည်ဩမရိဘုရင်နှင့်သူ၏သား
အာဟပ်မင်းတို့၏ ဆိုးညစ်သည့်စရိုက်ကို
လိုက်၍ကျင့်ကြသဖြင့် ထိုပျက်စီးဆုံးရှုံး
ခြင်းနှင့်တွေ့ကြုံရလိမ့်မည်။ လူတိုင်းက
သင်တို့ကိုကဲ့ရဲ့ကြလိမ့်မည်။ လူမျိုး
တကာတို့သည်သင်တို့ကိုသရော်ကြ လိမ့်မည်။"☆

7

ဣသရေလအမျိုးသားတို့ အကျင့်စာရိတုတပျက်ခြင်း

☆ 6:16 ၃ရာ၊ ၁၆:၂၃-၃၄၊ ၂၁:၂၅-၂၆။

1 မျှော်လင့်ချက်ကုန်ပြီ၊ ငါသည်ဆာလောင်
သဖြင့် အပင်မှအသီးကိုသော်လည်းကောင်း၊
စပျစ်နွယ်မှစပျစ်သီးကိုသော်လည်းကောင်း
ရှာသော်လည်း တစ်လုံးကိုမျှမတွေ့ရသော
သူကဲ့သို့ဖြစ်၏။ စပျစ်သီးရှိသမျှနှင့်စား
ချင်ဖွယ်ကောင်းသောသဖ န်းသီးရှိသမျှ
ကိုဆွတ်ခူးသွားကြပြီ။- 2 တိုင်းပြည်ထဲတွင်ရိုးသားဖြောင့်မတ်သောသူ၊
ဘုရားသခင်အားသစ္စာစောင့်သိရှိသော
သူဟူ၍ တစ်ယောက်မျှမရှိတော့ချေ။ လူ့
အသက်ကိုသတ်ရန်အခွင့်ကောင်းကိုလူတိုင်း
စောင့်လျက်နေကြ၏။ ညီအစ်ကိုအချင်းချင်း
တစ်ယောက်ကိုတစ်ယောက်ကျော့ကွင်းထောင်၍
ဖမ်းတတ်ကြ၏။- 3 သူတို့သည်မကောင်းမှုကိုပြုလုပ်ရန်စိတ်
အားထက်သန်ကြ၏။ အရာရှိများနှင့်
တရားသူကြီးများသည် တံစိုးလက်ဆောင်
တောင်းတတ်ကြ၏။ သြဇာရှိသောသူ၏
အလိုဆန္ဒကိုလိုက်၍ သူတို့သည်မကောင်း
မှုကိုအတူတကွကြံစည်ကြ၏။- 4 အတော်ဖြောင့်ဆုံးဟုဆိုရသောသူများ
ပင်လျှင် ပေါင်းပင်ကဲ့သို့အသုံးမကျချေ။

ဘုရားသခင်သည်သူတို့၏ကင်းစောင့် သဖွယ်ဖြစ်သော
ပရောဖက်များမှတစ်ဆင့် သတိပေးသည့်အတိုင်း
လူများကိုဒဏ်ခတ် မည့်အချိန်ရောက်လာပြီ။
သူတို့သည်ယခု အခါကယောင်ချောက်ချားဖြစ်လျက်ရှိ

ကြ၏။- 5 သင်တို့၏အိမ်နီးနားချင်းကိုသော်လည်းကောင်း၊ မိတ်ဆွေကိုသော်လည်းကောင်းမယုံ ကြနှင့်။ သင်၏ဇနီးကိုပင်သတိနှင့် စကားပြောလော့။-

6 ထိုအချိန်ကာလတွင်သားများက မိမိတို့၏ဖခင်များ၏အသရေကိုရှုတ်ချလိမ့်မည်။ သမီးများကမိခင်များအားဆန့်ကျင်ဘက်ပြုမည်။ ချွေးမများကယော ကု ခမကိုရန်ဘက်ပြုမည်။ အိမ်သားတို့၏ရန်သူများသည်မိမိတို့၏မိသားစုထဲမှဖြစ်လိမ့်မည်။*

7 ငါမူကားထာဝရဘုရားကိုစောင့်မျှော်နေမည်။ ငါ့ကိုကယ်တင်မည့်ဘုရားသခင်အားယုံကြည်စိတ်ချစွာစောင့်နေမည်။ ငါ၏ဘုရားသခင်သည်ငါ၏ဆုတောင်း ပ တု ထနာကိုနားညောင်းတော်မူမည်။

ထာဝရဘုရား၏ကယ်တင်တော်မူခြင်း

8 ငါတို့၏ရန်သူတို့၊ ငါတို့၏အပြစ်အခြေအနေကြောင့် ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာမဖြစ်ကြ နှင့်။ ငါတို့လဲကျသော်လည်းနောက်တစ်ဖန် ထဦးမည်။ ယခုအခါငါတို့သည်အမှောင် ထဲ၌နေထိုင်ရသော်လည်း ထာဝရဘုရား သည်ငါတို့အပေါ်သို့အလင်းရောင်သက်ရောက်စေတော်မူလိမ့်မည်။- 9 ငါတို့သည်အပြစ်ကူးလွန်ခဲ့သောကြောင့် အခိုက်အတန့်အားဖြင့် ထာဝရဘုရား

* 7:6 မ၊ ၁၀:၃၅-၃၆။ လု၊ ၁၂:၅၃။

၏အမျက်တော်ဒဏ်ကိုခံရကြမည်။ သို့
 ရာတွင်နောက်ဆုံး၌ကိုယ်တော်သည် ငါတို့
 အမှုကိုလျှောက်လဲ၍တရားမျှတစွာ စီရင်ဆုံးဖြတ်တော်မူလိမ့်မည်။
 ကိုယ်တော် သည်ငါတို့အားအလင်းထဲသို့ထုတ်ဆောင်
 တော်မူလိမ့်မည်။ ငါတို့အားကိုယ်တော်
 ကယ်တင်တော်မူခြင်းကိုငါတို့ဒိဋ္ဌ မြင်ရလိမ့်မည်။-

10 ထိုအခါ သင်တို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရ
 ဘုရားအဘယ်မှာရှိသနည်း'' ဟူ၍ပြော
 လှောင်ကာမေးမြန်းကြသောငါတို့၏ရန်သူ
 များသည် ဤအမှုကိုမြင်၍အရှက်ကွဲ
 ကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည်အရေးရှုံးနိမ့်
 သဖြင့်လမ်းပေါ်မှရွံ့သဖွယ်နင်းချေ ခြင်းခံရကြသည်ကိုငါတို့မြင်ရလိမ့်
 မည်။

11 ယေရုရှလင်မြို့သားတို့၊ မြို့ရိုးများကို
 အသစ်ပြန်၍တည်ဆောက်ရသောအချိန် ရောက်လာပြီ။
 ထိုအခါ၌သင်တို့၏နယ် မြေကျယ်ပြန့်လာမည်။-

12 သင်တို့၏လူမျိုးတော်သည်အရှေ့ဘက်
 အာရှရီပြည်မှလည်းကောင်း၊ တောင်ဘက်
 အီဂျစ်ပြည်မှလည်းကောင်း၊ ဥဖရတ်မြစ်
 ပှမ်းဒေသမှလည်းကောင်း၊ ဝေးလံသော
 ပင်လယ်များနှင့်တောင်များမှလည်းကောင်း
 သင်တို့ထံသို့ပြန်လာကြလိမ့်မည်။- 13 သို့ရာတွင်ထိုပြည်သူပြည်သားတို့၏
 အပြစ်ဒုစရိုက်ကြောင့် သူတို့နေထိုင်ရာ

အရပ်များသည်ပျက်သုဉ်းရကြလိမ့်မည်။

ဣသရေလအမျိုးသားတို့အားထာဝရဘုရား
သနားကြင်နာတော်မူခြင်း

14 အို ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်ရွေးကောက်သော
လူမျိုးတော်အားသိုးထိန်းသဖွယ်စောင့်ရှောက်
တော်မူပါ။ သူတို့အားရှေးအခါကမြက်ပေါ
များရာ ဗာရှ နံပြည်နှင့်ဂိလဒ်ပြည်များတွင်
ကျက်စားစေသကဲ့သို့ယခုလည်းပြည်
တော်တွင်နေထိုင်စေတော်မူပါ။

15 အကျွန်ုပ်တို့အားအီဂျစ်ပြည်မှထုတ်ဆောင်
ခဲ့စဉ်က ကိုယ်တော်ပြခဲ့သောအံ့ဩဖွယ်
နိမိတ်လက္ခဏာများကိုပြတော်မူပါ။-

16 နိုင်ငံတကာတို့သည်အင်အားကြီးသော် လည်း
ထိုအမှုအရာများကိုမြင်၍ကြောက် ရွံ့ထိတ်လန့်ကြသဖြင့်
မိမိတို့၏ပါးစပ် နှင့်နားများကိုပိတ်ထားကြလိမ့်မည်။-

17 သူတို့သည်မြွေကဲ့သို့ဖုတ်ထဲတွင်တွားသွား
ကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည်မိမိတို့၏ခံတပ်
များထဲမှကြောက်ရွံ့တုန်လှုပ်စွာထွက်လာ၍
ငါတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားထံ
သို့ချဉ်းကပ်ကိုးကွယ်ကြလိမ့်မည်။

18 အို ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်နှင့်နှိုင်းယှဉ်
အပ်သောအခြားဘုရားမရှိပါ။ ကိုယ်တော်
သည်အသက်ရှင်ကျန်ရစ်သော ကိုယ်တော်၏

လူမျိုးတော်၏ပုန်ကန်သည့်အပြစ်များကို
လွတ်တော်မူပါ၏။ ကိုယ်တော်သည်အစဉ်
အမြဲအမျက်ထွက်တော်မမူပါ။ ကိုယ်တော်
သည်အကျွန်ုပ်တို့အားမေတ္တာကရုဏာထား
တော်မူပါ၏။- 19 ကိုယ်တော်သည်အကျွန်ုပ်တို့အားသနား
ကြင်နာတော်မူဦးမည်။ ကိုယ်တော်သည်
အကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကိုနင်းချေ၍
ပင်လယ်အောက်သို့ပစ်ချတော်မူမည်။-
20 ကိုယ်တော်သည်ရှေးအခါကအကျွန်ုပ်တို့
၏ဘိုးဘေးတို့အား ကတိထားရှိခဲ့သည့်
အတိုင်းအပြဟံနှင့်ယာကုပ်တို့၏အ
ဆက်အနွယ်များဖြစ်သော ကိုယ်တော်၏
လူမျိုးတော်အားသစ္စာတော်၊ ကရုဏာတော်
နှင့်အညီကျေးဇူးပြုတော်မူလိမ့်မည်။ ပရောဖက်မိက
ဆာစီရင်ရေးထားသော အနာဂတတိကျမ်းပြီး၏။

Common Language Bible
Burmese: Common Language Bible Bible without
Deuterocanon

Public Domain

Language: Myanmar language (Burmese)

Translation by: Bible Society of Myanmar

Burmese Common Language Bible

This translation is published by the Bible Society of Myanmar.

If you are interested in obtaining a printed copy, please contact the Bible Society of Myanmar at <https://bsmyanmar.org/>.

© 2005 Bible Society of Myanmar

2014-03-30

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source files dated 1 Jul 2021

de6d28cc-10f3-5485-8960-5628a6c52793